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ZÁPIS 

ze Shromáždění představitelů OSH Královéhradeckého kraje 

konaného 1. prosince 2023 od 17:00 hod. ve Velichovkách 

Přítomno: dle prezenční listiny – představitelů: 30 

                – hostů: 5 

                – ostatních členů: 9 

Jednání svolal starosta KSH Královéhradeckého kraje s tímto programem: 

Program: 

1. Zahájení, schválení programu, volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu, zvolení mandátové a 
návrhové komise 

2. Zpráva mandátové komise 

3. Zpráva starosty KSH o činnosti za uplynulé období 

4. Zprávy vedoucích odborných rad, represe, prevence, mládeže a aktivu ZH 

5. Zpráva KKRR 

6. Plán práce na rok 2024 

7. Čerpání rozpočtu v roce 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

8. Diskuze – vystoupení hostů  

9. Usnesení 

10. Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu, volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu, zvolení mandátové a 

návrhové komise 

Náměstek starosty Krajského sdružení hasičů Královéhradeckého kraje Ing. Vladimír Vondruška zahájil 

jednání a přivítal představitele Shromáždění, významné hosty, starosty OSH.  

Předsedající schůze navrhl předsednictvo schůze: Ivan Kraus – starosta KSH KHK, Ing. Vladimír 

Vondruška – starosta OSH HK, náměstek starosty KSH KHK (pověřen řízením jednání), Eva Steinerová – 

starostka OSH Jičín, náměstkyně starosty KSH KHK, Jiří Řeháček – starosta OSH Rychnov nad Kněžnou, 

Jan Černý – starosta OSH Trutnov, Miloš Kratěna – starosta OSH Náchod, Ing. Dagmar Bittnerová – 

předseda KKRR, Mgr. Martin Červíček, brig. gen. v.v. – hejtman KHK, plk. Mgr. Pavel Nejtek – náměstek 
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ředitele HZS KHK pro PRE a CNP, Jiří Lebedínský – starosta obce Velichovky, Iva Jirešová – vedoucí 

střediska Požární bezpečnost HK.  

Schváleno všemi hlasy. Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

Předsedající seznámil přítomné s jednacím řádem, ke kterému nikdo z představitelů neměl 

připomínky. Přečetl program jednání. 

Program schválen všemi hlasy. Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

Dále navrhl, aby se bod programu č. 1 odhlasoval najednou.  

Schváleno všemi hlasy. Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

VV KSH navrhuje: 

a) Zapisovatel: Bc. Anna Volšičková 

b) Ověřovatelé zápisu: RNDr. Mgr. Ing. Lukáš Petr, MBA, Jarmila Grimová 

c) Mandátová komise: Eva Steinerová, Milada Řeháková, Marcela Hlávková 

d) Návrhová komise: Luboš Stárek, RNDr. Mgr. Ing. Lukáš Petr, MBA, František Kraus 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

2. Zpráva mandátové komise 

Vedoucí mandátové komise, Eva Steinerová přednesla zprávu.  

Pozváno na Shromáždění bylo 30 představitelů, přítomno je 30 představitelů, 5 hosté a 9 ostatních 

členů z 5 okresních sdružení. Vzhledem k tomu, že je přítomno 100 %, Shromáždění je 

usnášeníschopné.  

3. Zpráva starosty KSH o činnosti za uplynulé období 

Starosta Krajského sdružení hasičů Královéhradeckého kraje Ivan Kraus přednesl zprávu o činnosti za 

uplynulé období.  

Členové výboru se scházely dle plánu práce. Starostové a vedoucí OR se účastní jednání vyšších orgánů. 

Začátek roku byl ve znamení dostavby školícího střediska XX v BP. Chtěl bych poděkovat děvčatům 

z našich okresů za přípravu slavnostního rautu a přípravu slavnostní otevření.  

Nyní jsme ve stádiu vybavovaní objektu, které je závislé na finančních prostředcích. Letošní rok byl 

náročný z hlediska pořádání krajských soutěží, ale také 2 MČR. Plníme úspěšně podmínky na čerpání 

dotací z MV ČR, MŠMT, NSA, KÚ KHK, jež jsou hlavním zdrojem financování naší činnosti.  
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Letošní rok byl významný z hlediska sportovních úspěchů našich kolektivů. 8.12 proběhne v Hněvčevsi 

poděkování těmto sportovcům za přispění Kraje.  

Byla podepsána smlouva s ředitelem HZK KHK na využívání sportovního zařízení v Hradci Králové. 

Veškeré žádosti musí jít výhradně přes kanceláře KSH.  

Hasičský život ve sdružení v kontextu změny stanov SHČMS. UORVO se zabývá zpracováním příspěvků 

do novelizace stanov sdružení. Bude schválen v roce 2026 dle rozhodnutí shromáždění starostů OSH. 

Volební období započnou v SDH roce 2025, následovat budou další orgány.  

Informace o kontrole v okrese Rychnov nad Kněžnou, z důvodu nespolupráce pracovnice kanceláře. 

Jako opatření bude navrženo a projednáno na vedení KSH, že zaměstnanci kanceláře nebudou moci 

kandidovat do struktur okresních a krajských sdružení.  

Poděkování kraji a osobně panu hejtmanu. Totéž platí i pro HZS KHK, žádost o předání poděkování 

panu řediteli a ředitelům UO.  

Poděkování za práci, kterou jste podpořili činnost krajského sdružení, ale i hasičského hnutí v rámci 

republiky. Předejte poděkování do sborů Vašich okresů.  

Příloha č. 1: Zpráva starosty KSH KHK 

Diskuze: 

Hejtman královehradeckého kraje požádal o slovo. 

Vážení starostové, hasiči a hasičky, 

Na začátek já Vám všem a vašim kolegům chci poděkovat za jakékoliv aktivity, které realizujete v rámci 

činnosti v okresech ale i v rámci SDH. Myslím se že ta škála od společenských aktivit a přes sportovní a 

výchovné a různé další aktivity až po aktivity JPO. Za celou tuto škálu chci poděkovat.  

Klíčové pro hejtmana nebo člověka jež byl součástí bezpečnostního prostředí, chci moc poděkovat i za 

tu aktivitu kterou doplňujete fungování IZS, ač je tento sytém třeba modifikovat. 

Toto si uvědomujeme jako vedení kraje a nejenom v tomto volebním období. Nikdy jsem za 7 na 

jednání nezaznamenal, že ušetříme na dobrovolných hasičích. Hovoří za to jasně čísla. Letos daroval 

kraj na cisterny, zbrojnice, Bílé Poličany, malá auta, atd. 

Chci Vás ujistit, že se výhledově na tomto z pohledu vedení kraje nic nezmění. Ta spolupráce se 

projevuje i v jiných věcech, děkovali jste HZS, tito profíci jsou podřízení částečně kraji, ač patří MV ČR, 

tak diskutují a konzultují s vedením kraje. Bude se přeskládat 28 cisteren.  
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Symbióza kraj, krajský úřad, HZS a vaše činnost funguje v tomto regionu velmi dobře a chtěl bych za ni 

poděkovat. Chci zdůraznit, že to není jen děkuju, ale to, co člověk zažívá a uvědomuje, protože to 

zažívá.  

Zvete nás, vedení kraje se na to nevykašle, když to jde. Podporujeme Vás a úředně zvládáte 

administrativu.  

Chci poděkovat za tu každodennost a jakoukoliv aktivitu, a činnostem které děláte v rámci KHK. 

Podpora, která se poskytuje z Kraje i ČR má nějaké pravidla a snažíme se vašich činnost podporovat. 

Tato podpora neklesá a bude pokračovat. Vážím si toho, že jsme růžní partneři a že jsme schopni 

vzájemně spolupracovat ať se zajištěním bezpečnosti a aktivit.  

Prostor pro dotazy z publika na hejtmana.  

Dotaz na silnici v obci Nepolisy.  

Informace na hejtmana od vedoucí KORM s poděkováním zaměstnancům KÚ KHK odboru regionální 

rozvoje dotací za profesionální přístup a odbornou pomoc.  

Předána medaile krajského sdružení KHK hejtmanu za spolupráci s KSH.  

4. Zprávy vedoucích odborných rad, represe, prevence, mládeže a aktivu ZH 

KRAJSKÁ ODBORNÁ RADA REPRESE 

Vedoucí KORR, Bc. Petr Hepnar informoval o jednání KORR, rada probíhala nepravidelně dle 

jednotlivých úkolů, aktivita členů byla různá, ale to si nechám na VV KSH, informoval o školení jednotek 

a výcvikovém roku, zhodnotil průběh a vyhodnocení KK PS, KK TFA a umístění postupujících na MČR.  

Příloha č. 2: Zpráva vedoucího KORR 

KRAJSKÁ ODBORNÁ RADA PREVENCE 

Vedoucí KORP, Milan Dufka, zhodnotil práci za rok 2023, která pracovala dle plánu práce a zaměření 

KORP na roky 2020–2025. Informace o seminářích ve Velkém Poříčí ve spolupráci s HZS kraje. 

Informace o schválení plánu práce KORP na 2025. Vyhodnocení POODM – 2503 dětí v tomto roce.  

Informace o seminářích preventistů a získaných odbornostech Preventista I, II, III.  

Příloha č. 3: Zpráva vedoucího KORP 
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KRAJSKÁ ODBORNÁ RADA MLÁDEŽE 

Vedoucí KORM, Julie Burdychová, přivítala přítomné a ve stručnosti seznámila s prací mládeže.  

Příloha č. 4: Zpráva vedoucího KORM 

AKTIV ZASLOUŽILÝCH HASIČŮ 

Vedoucí aktivu František Podolník byl omluven ze zdravotních důvodů.  

5. Zpráva KKRR 

KRAJSKÁ KONTROLNÍ A REVIZNÍ RADA: 

Vedoucí KKRR Ing. Dagmar Bittnerová informovala o čerpání rozpočtu s odkazem na předané materiály 

delegátům k 15.11. Informace o změně uspořádání rozpočtu z důvodu přesunu sídla z Trutnova do BP 

a nutnosti hrazení energií mimo nájemné. 

6. Plán práce na rok 2024 

Starosta KSH seznámil přítomné představitele s plánem práce vedení KSH a výkonného výboru KSH na 

rok 2024, jež byly součástí obdrženého materiálu.  

Dotaz na doplnění plánu práce slavnosti praporů 15.6 v Telči. Odpověď podpoříme, avšak jedná se o 

kolizi s krajským kolem v PS.  

Příloha č. 5: Plán práce 2024 

7. Čerpání rozpočtu v roce 2023 a návrh na rozpočtový výhled na rok 2024 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

8. Diskuze – vystoupení hostů 

Julie Burdychová – vedoucí KORM 

Gratulace k životním jubileu členům krajského vedení Ivanu Krausovi a Vladimíru Vondruškovi. 

Gratulace také Miladě Řehákové a Anně Volšičkové.  

plk. Mgr. Nejtek - náměstek ředitele HZS KHK pro PRE a CNP 

Poděkoval za pozvání a omluvil ředitele HZS KHK. Poděkoval za práci ve sborech, tak členům 

jednotek SDH obcí. Zamyslel se nad důležitostí prevence oproti výjezdové činnosti, která je levnější 

než represe. ,,Každá požár je dobrý když nevznikne“. Mrzí mě, že nemáme mnoho lidí, kteří by se 

prevenci věnovali. Výtka, že některé sbory SDH nemají preventisty sborů, ačkoliv je to ve stanovách 
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SHČMS. Žádost kdyby 1% částky na PO o kterých hovořil hejtman z kraje šli na prevenci v kraji. 

Informace o školení starostů obcí s odkazem na preventisty sborů, jako pomoc při plnění 

povinností obcí v oblasti prevence. Poděkovaní vedení mládeže, čeká nás 50 ročník POODM. 

Mládež je pro nás nástrojem, jak předávat znalosti a informace i vůči dospělým. Dospělý se nechtějí 

učit novým věcem, když oslovíme dospělé s akcí tak nepřijdou, proto je dobré materiály 

distribuovat přes mládež. Návrh práce pro nás: pojďme hledat zdroje financování prevence u obcí, 

kraje, v nadacích ČEZ, Agrofert.  Poděkování a přání hezkých svátků za celé HZS. 

Jiří Lebedínský – starosta obce Velichovky: 

Jsme rád, že Vás mohu přivítat v naší zbrojnici a v naší obci. Já bych chtěl říct, že jsem moc rád jako 

starosta obce za to, jaké tady máme sbory. Jak ve Velichovkách, tak Hustířanech odvádějí 

neskutečnou práci s dětmi. Chtěl bych poděkovat Vám všem, kteří ve svém volném čase a zdarma 

děláte Vaši činnost, která nikdy nebude doceněná.  Jsem rád že jsme se sešli tady a vzhledem 

k tomu co říkal pan hejtman, já, když mám problém a neřeší TS tak zavolám hasičům. Když vidím, 

jak je venku, tak vám přeji hezké svátky, šťastnou cestu domů a krásné svátky a do Nového roku 

hodně zdraví. 

Josef Netík:  

Dovolte mi, abych dnešní shromáždění pozdravil jménem SH ČMS, paní starostky a jménem mým. 

Mojí činností je starost o ZH a vím, jak se to na všech úrovních odbývá, ale bohužel nemůžeme 

dělat všechno. V rámci naší republiky bylo 3602 titulů ZH a jsou zapsány v knize v Přibyslavi. Žijících 

ZH 1507. Chci poděkovat všem OSH a KSH, že pro nás zasloužilé hasiče tyto setkání dělají, ono to 

přinese starost, a také to stojí nějakou korunu, ale s tím se vypořádáme. Příští rok krajské setkání 

AZH organizuje OSH Rychnov nad Kněžnou. Co víc, přát si hlavně zdraví a trochu štěstí a hodně 

zdraví a krásné Vánoce.  

Iva Jirešová – výzbrojna: 

Zdravím Vaše shromáždění a poděkuji za přízeň a pozvání.  

Ing. Vladimír Vondruška: informoval o nutnosti schválení rozpočtového výhledu na rok 2024 dle 

bodu 7. Hlasování zapsáno v bodu č. 7 tohoto zápisu.  
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9. Usnesení 

Předseda návrhové komise p Stárka přednesl návrh na usnesení. V diskusi k usnesení nebyl žádný návrh 

na doplnění.  

Příloha č. 6: Usnesení 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

10. Závěr 

Starosta KSH KHK poděkoval za 100 % účast na Shromáždění, kde se mohli zúčastnit delegovaní členové 

OSH. Poděkoval za dárek k životnímu jubileu. Poděkoval za poskytnutí prostor starostovi Velichovek a 

děvčatům a chlapcům za občerstvení. Vám všem děkuji za práci, kterou jsme odvedli v letošním roce, 

příští rok nebude také jednoduchý, akcí bude minimálně stejně, minimálně budou stejně náročný, přeji 

ať se nám vše vydaří. Jsem rád, že když jsem se v letošním roce na Vás obrátil s prosbou o pomoc a 

vždy jste mi pomohli. Vážím si toho a doufám že v tomto směru budeme pokračovat i v příštím roce.  

Děkuji za práci Vám všem, jelikož je to mnoho hodin práce a přeji Vám krásné svátky, hodně zdraví a 

štěstí, šťastnou cestu domů. Dnešní jednání končím a přeji Vám dobrou chuť.  

  Následně ukončil jednání shromáždění představitelů OSH KHK.    

 

Jednání bylo ukončeno v 18:53 

Předsedající:   Ing. Vladimír Vondruška 

 

Ověřovatelé zápisu:  RNDr. Mgr. Ing. Lukáš Petr, MBA 

    

Zapsala:  Bc. Anna Volšičková  



Příloha č. 1: Zpráva starosty KSH KHK 

Sestry, bratři, vážení hosté, 

Dovolte i mně abych vás tady co nejsrdečněji přivítal. Je mou 

povinností vás seznámit s činností vedení a výkonného výboru v roce 

2023. Členové vedení a výkonného výboru se scházeli dle plánu 

práce, který schválilo shromáždění představitelů OSH v minulém roce. 

Starostové a vedoucí odborných rad se podle plánu práce účastní 

jednání vyšších orgánů. 

  Počátek roku byl ve znamení dostavby Školícího střediska pro 

vedoucí mládeže a civilní ochranu. Pravidelně jsme se účastnili 

kontrolních dnů na stavbě. Díky dobré práci stavební firmy a 

stavebního dozoru jsme mohli v dubnu letošního roku připravit a 

realizovat slavnostní otevření tohoto subjektu. Chtěl bych poděkovat 

děvčatům za přípravu slavnostního rautu a samotného slavnostního 

aktu. Pozvali jsme spoustu hostů a z jejich reakce bylo patrné, že se 

nám tato akce vydařila. Nyní jsme ve stádiu vybavování objektu, které 

je závislé na finančních prostředcích, které dokážeme získat. Na 

jednáních jsme připravovali akce krajského sdružení, které jsme měli 

naplánovány. Samozřejmě se toto děje za velikého přispění a 

spolupráce s vámi hasiči z jednotlivých okresů, HZS KHK, Krajského 

úřadu KHK. Zprávy z jednotlivých odborných rad KSH uslyšíte po mém 

vystoupení od jednotlivých vedoucích. Letošní rok byl pro nás náročný 

z hlediska pořádání nejen krajských akcí, ale i spolupořádání dvou 

MČR a kvalifikace kolektivů MH v soutěži CTIF na hasičskou 

olympiádu.   

   Jsem rád, že se nám daří plnit podmínky pro získání a čerpání 

státních dotací od MV, MŠMT, NSA a KÚ KHK. Není jednoduché se 

s tím mnohdy popasovat, ale my hasiči jsme houževnatí a dotační 

tituly jsou největším finančním přínosem v naší činnosti. Musíme ale 

vždy dodržet metodiku, která je k tomuto účelu vydána. Důležitým 

krokem v komunikaci mezi námi a úřady bylo v letošním roce zřízení 

datových schránek a myslím, že naše SDH se s tím velice dobře sžily a 

usnadnily si tak komunikaci se všemi úřady.  



Příloha č. 1: Zpráva starosty KSH KHK 

   Letošní rok byl významný z hlediska sportovních úspěchů našich 

kolektivů. Naši reprezentanti úspěšně reprezentovali své okresy a kraj 

na vrcholných akcích SH ČMS. Jsem rád, že jim budeme moci za 

přispění KÚ KHK poděkovat 8.12 v Hněvčevsi. Na sportovní úrovni se 

nám povedly důležité aspekty, kterými jsme zkvalitnili přípravu našich 

kolektivů. Díky podepsané smlouvě s ředitelem HZS KHK můžeme 

bezplatně využívat stadion HZS KHK v Hradci Králové na základě 

zařazení tréninků a závodů do kalendáře stadionu. Připomínám, že 

veškeré žádosti o používání stadionu musí jít výhradně přes kancelář 

KSH KHK. Obdobné podmínky mají i na okrese Náchod, kde 

sportovcům město Náchod postavilo sklad na překážky a umožňuje 

náchodským sportovcům využívat stadion na Hamrech pro tréninky a 

pořádání soutěží. Styčnými osobami v komunikaci s městem je 

starosta OSH Náchod Miloš Kratěna a vedoucí OORM Milan Kligl.  

     Jsem šťastný že se nám v našem kraji daří práce s mládeží.  

Důkazem je jedinečná akce, a to setkání přípravek, které pořádá OSH 

Jičín a já bych jim chtěl za tuto akci velice poděkovat. Byli jsme tam se 

starosty OSH přítomni a bylo se na co dívat. Je radost vidět hasičský 

potěr, jak zvládají soutěž. Je to odraz bezpočtu hodin příprav s jejich 

vedoucími. Doufám, že si tím zajišťujeme další generaci hasičů 

v našem kraji nejen do kolektivů SDH, ale i do JSDH měst a obcí 

v našem kraji.  

   Nyní ještě k hasičskému životu ve sdružení. Čas letí velice rychle a 

nás čeká, abychom se vyjádřili ke změně stanov SH ČMS. ÚORVO se 

zabývá zpracováním příspěvků z nižších článků a jejich zapracování do 

novelizace stanov sdružení. Tento důležitý dokument bude schválen 

na sjezdu SH ČMS, který se z rozhodnutí SS OSH bude konat v roce 

2026. Z toho vyplývá, že VVH volební SDH započnou na sklonku roku 

2025 a poté budou následovat VVH okrsků, shromáždění delegátů 

SDH, OSH a vrcholnou akcí bude zmiňovaný sjezd SH ČMS. Věřím, že 

s tím nebude mít nikdo problém a vše zvládneme naplánovat a 

zrealizovat.  



Příloha č. 1: Zpráva starosty KSH KHK 

    My máme ještě s předsedkyní KKRR Dášou Bittnerovou jeden rest. 

Během celého roku se nám bohužel nepodařila ukončit kontrola OSH 

Rychnov nad Kněžnou díky přístupu vedoucí kanceláře. To mně 

utvrzuje v mém názoru a již jsem o tom hovořil na jednáních vedení a 

VV KSH, aby pracovníci kanceláří OSH nekandidovali do funkcí v OSH a 

KSH, aby měli dostatek času na práci v kanceláři. To bude ještě 

předmětem dalších jednání rozhodujících orgánů KSH. 

   Sestry a bratři to by asi byla v kostce shrnuta činnost KSH v tomto 

roce. Já bych chtěl poděkovat za výbornou spolupráci, porozumění a 

pomoc při realizaci takového množství akcí všem hasičům z kraje, bez 

jejich přítomnosti bychom nic nezmohli. Obrovskou pomoc nám 

poskytl Královéhradecký kraj při realizaci stavby školícího střediska a 

konání akcí. Děkuji pane hejtmane. Nedílnou součástí je i pomoc HZS 

KHK nejen za poskytnutí stadionu, ale i materiální a osobní pomoci při 

konání množství soutěží, které jsme v Hradci Králové pořádali. To 

samé platí i ve spolupráci s HZS KHK Územních odborech, kteří 

podporují práci jednotlivých OSH. Prosím pana náměstka o předání 

poděkování panu řediteli HZS KHK a územním ředitelům HZS KHK. 

   Protože se blíží konec roku a bilancujeme svou činnost, chtěl bych 

vám všem poděkovat za práci, kterou jste podpořili činnost KSH 

v tomto roce. Předejte prosím poděkování do SDH vašich okresů. 

Věnovat se hasičské činnosti je sice dobrovolné, ale zabírá spoustu 

času na úkor našich rodin. Proto poděkování patří i rodinným 

příslušníkům, bez jejich podpory bychom naši činnost nemohli 

vytvářet. Chci ještě poděkovat Aničce, která neměla lehký rok, a 

přesto precizně a stoprocentně zvládala práci nejen pro KSH KHK. 

Děkuji Aničko 

Děkuji ještě jednou za podporu a spolupráci v naší činnosti 

Královéhradeckému kraji, HZS KHK, Požární bezpečnost s.r.o., HVP 

a.s., městům a obcím. 



Příloha č. 1: Zpráva starosty KSH KHK 

  Děkuji také obci Velichovky a místnímu SDH za poskytnutí tohoto 

prostoru a občerstvení při našem dnešním jednání. 

  Nám všem přeji hlavně hodně zdraví, štěstí a pohody nejen v práci, 

ale i v našem sdružení. Přeji krásné prožití svátků vánočních v kruhu 

rodinném a úspěšný rok 2024. 

 

Děkuji za pozornost 

 

        Ivan Kraus 

                  starosta KSH KHK 



Příloha č. 2: Zpráva vedoucího KORR 

Zpráva vedoucího KORR na Shromáždění KHK ve Velichovkách konané 

dne 1. 12. 2023 

 

KORR KHK jednání probíhala dle plánu práce na tento rok a potřeb ÚORR. 

V březnu tohoto roku se někteří vedoucí OORR zúčastnili semináře pořádaným 

ÚORR v Přibyslavi.  

V jednotlivých okresech proběhla okrsková a okresní kola v PS. 

Vyhodnocení krajského kola PS 

Krajské kolo - největší dík za zajištění celého zázemí patří OSH HK. 

Pořadatelství a technickou četu pod vedením Leoše Válka zajistilo OSH 

Rychnov.  

Vítězná družstva mužů i žen ze Slatin (JC) nás následně reprezentovali na MR 

v PS v Sokolově. 

Tímto jim děkujeme za vzornou reprezentaci našeho kraje. 

         

 



Příloha č. 2: Zpráva vedoucího KORR 

- informace ze závodů TFA Žernov 25. 6. 2023 Krajské kolo 

 

Svědíková Klára Česká Metuje 1 

Neubauerová Ester Hostinné 2 

Dohnalová Adéla Velichovky 3 

Svobodová Marcela Miletín 4 

Voborníková Adéla Čermná 5 

Nosková Lucie Rohoznice 6 

 

Šulc Roman Ohnišťany 1 

Porubek Ondřej Velichovky 2 

Novotný Petr Ohnišťany 3 

Šmídek Ondřej Ohnišťany 4 

Halada Martin Hostinné 5 

Lacko Jiří Sloupno 6 

Švadlák Michal Malé Svatoňovice 6 

John Antonín Rokytník 6 

 

 Termín  okresního kola PS 

- TU - 1. 6. 2024 

- NA - 1. 6. 2024 

- RY - 1. 6. 2024 

- HK - 1. 6. 2024 

- JC -   2. 6. 2024 

 

- KK PS 15. 6. 2024 zajistí OSH HK 

 

 

Na závěr bych chtěl poděkovat za provedenou práci na poli represe a vás 

přítomné požádat o vyřízení tohoto poděkování všem ve vašem okrese.  

 

 

 

        Petr Hepnar 

               Vedoucí KORR 



Příloha č. 3: Zpráva vedoucího KORP 

Zpráva KORP za rok 2023 

 
Vážené hasičky, vážení hasiči, vážený pane starosto KSH, vážení hosté 

  

dovolte mi, abych zde zhodnotil práci KORP za rok 2023, která pracovala dle 

zpracovaného plánu práce a zaměření činnosti KORP na léta 2020-2025. 

Do naší rady jsou přenášeny poznatky a doporučení UORP, které jsem členem a 

zúčastnil jsem se všech letošních zasedání v Praze. 

KORP se sešla 3x, a to 25.3., 14.4., 19.10. a ještě se sejde 14.12. na HZS 

v Hradci Králové. 

V letošním roce uskutečnilo pravidelné „Setkání OORP našeho kraje“ v učilišti 

ve Velkém Poříčí ve dnech 24.-25. února. Zde se sešli zástupci všech okresů, v 

celkovém počtu 29 účastníků a 5 lektorů. Lektorsky setkání zajistil plk. ing. 

Nejtek a kpt. Ing. Strouhalová z ředitelství HZS KHK, ing. Stejskal z HZS 

Náchod, a zástupci cechu kominického ČR p. Leksa a Tříska, za což všem patří 

velký dík. Zároveň bych chtěl poděkovat učilišti HZS ve Velkém Poříčí za 

poskytnuté prostory.  

Zároveň v rámci tohoto setkání se uskutečnila 25.2. KORP, kde byl projednán a 

schválen plán práce na letošní rok a podány informace o činnosti jednotlivých 

OORP. 

13.4. se sešla KORP na KSH v Trutnově, kde bylo hlavním bodem vyhodnocení 

prací krajského kola POODM 2022-2023. V tomto roce se se zúčastnilo celkem 

2 503 dětí, 68 škol (z toho 32 MŠ, 34 ZŠ a 2 stř. školy), a 99 SDH. Je to výrazně 

lepší účast než v roce 2022, a to o 700 dětí více, o 17 škol a o 13 SDH více. 

26.5. se uskutečnilo v Bílých Poličanech slavnostní předání odměn za umístění 

v krajském kole POODM, kterého se zúčastnila většina oceněných a velmi si to 

pochvalovali. Zde bych chtěl poděkovat všem funkcionářům KSH, pracovnicím 

OSH, členům KORP, kteří se zúčastnili a zároveň to pomohli připravit. 

Zejména pak děkuji plk. Mgr. Nejtkovi a Aničce Volšičkové za zajištění odměn 

a občerstvení pro vyhodnocené. 

V celostátním kole, získal náš kraj 2x 2. místo v kategorii ZŠ 2 a ZUŠ 2 z 

okresu Trutnov, 3x 3. místo v kategorii DT 1 a L 1 z okresu Rychnov n/K a 

v kategorii L 4 z okresu Jičín.  

Poslední KORP se uskutečnila 19.10. v Bílých Poličanech, za účasti starosty 

KSH I. Krause, kde byla představena a probrána soutěž dětí POODM 2023-

2024. Naše rada se ještě sejde 14.12. na HZS Hradec Králové, kde by se měl 

doladit plán práce na rok 2024.  

Naše práce je zaměřená na mládež a preventivní výchovu občanů, prostřed- 

nictvím preventistů SDH a obcí, kteří jsou vzdělávání na okresních seminářích, 

kde mají možnost získat odbornost III. a II. stupně.  Semináře se konají e všech 

okresech, a já jsem osobně navštívil v letošním roce semináře prevence v 

okresech Trutnov, Náchod a Rychnov n/K. Do okresů Jičín a Hradec Králové 

mám v plánu na příští rok.  
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Odbornost I. stupně získávají OZO v PO, nebo technici PO. 

Výsledkem této práce je počet preventistů SDH v rámci KSH: Odbornost III: 

stupně získalo 176, II. stupně 128, a I. stupně 19.  

Celkem je odborně vzděláno 323 preventistů SDH. 

U mládeže využíváme instruktorů projektu Hasík, který je doménou pracovníků 

HZS, ale i někteří preventisté se do tohoto projektu zaškolili, a pro svoji práci 

s dětmi to velmi dobře využívají. 

Práce s mládeží je naší prioritou, např. OORP Rychnov uspořádala „Soptíkovo 

táboření“, které pořádá již několik let. 

Dále využíváme dostupné brožury vydávané HZS, které šíříme mezi občany, 

k propagaci dále využíváme vývěsní skříňky, obecních zpravodajů i televizí, a 

jiných tiskovin.  

Letos jsme se podíleli při osvětě zákazů rozdělávání ohňů, když hejtman 

Královehradeckého kraje vydal v létě zhoršení klimatických podmínek.   

Činnost KORP by nebyla bez dobré práce jednotlivých OORP, na jejichž práci  

se můžeme spolehnout. Jsem rád že se ve všech okresech práce daří, a za to patří 

poděkování všem, kdo se na této práci podílel v roce 2023, a do roku 2024 přeji 

všem pevné zdraví a mnoho sil do další práce.  

Doufám že se nám práce bude dařit i nadále, a kde bude třeba, tak se to budeme 

snažit zlepšit. 

Dále bych zde, chtěl zejména poděkovat plk. Mgr. Nejtkovi, a všem vedoucím 

prevence, na územních pracovišťích HZS Královehradeckého kraje za velmi 

dobrou spolupráci, a věřím že nám tato spolupráce, nadále vydrží i v dalších 

letech.   

Děkuji za pozornost. 

  

  

     

Milan Dufka  

    vedoucí KORP KHK 



Příloha č. 4: Zpráva vedoucího KORM 

Vážený pane starosto, vážení hosté, milí delegáti tohoto shromáždění. 
  Dovolte mi Vás pozdravit jménem krajské odborné rady mládeže, jménem pěti okresních 
odborných rad mládeže Královehradeckého kraje. 
Rok po oslavách padesátého výročí založení hry Plamen jsme vstoupili do roku plných změn. 
S velkými obavami, plni očekávání. Děkuji všem odborným radám, že jsme společně změnu 
směrnice ustáli a obhájili si ji před nejen hasičskou mládeží, ale především před dospělými. 
Protože jsme to především my dospělí, kdo má s každou změnou problém a hledáme je tam, 
kde nejsou. Děkuji všem, kteří společně hledali cestu, jak to půjde a nehledali spoustu 
výmluv proč to nejde. 
  Každoroční setkání přípravek v Holovousech pro nás připravuje okres Jičín. Právě tento 
okres byl v tomto roce pořadatelem krajských kol hry Plamen a Dorostu. V Nové Pace jsme 
se sešli s naší mládeží do patnácti let. Na MČR nás reprezentovali borci z Chlumce nad 
Cidlinou. Dorostenecké kategorie svou soutěž měli v Hradci Králové. Bukovice byly jak 
dorostenky, tak dorostenci, kdo postoupily o stupínek výše a z Domažlic si dorostenci dovezli 
mistrovský titul, kdy a já to opravdu sledovala přímo z plochy stadionu zvítězila rozvaha a 
udržení nervů. Já jim to říkala, že stačí jeden pěkný útok pro mě a je to doma. Na Obhájce 
titulu z Bludova a zmínku stojí i třetí místo Leoše Válka, který se tak rozloučil 
s dorosteneckou kategorií. Druhé místo Karolíny Zrnové. Sedmé místo Štěpána škody, deváté 
místo Pavla Hejcmana stojí za zmínku, tak jako všechna umístění reprezentantů našeho 
kraje. 
Výčet účastníku MČR: 
Děkuji za vaše výkony, a především za reprezentaci tohoto kraje. 
12.11.23 proběhlo historicky první kolo Závodu hasičské všestrannosti a brannosti. Po dlouhé 
době ožil zámecký park a my v tom hodláme pokračovat i v roce příštím. 
Tuto soutěž považuji za velice povedenou. 
 Děkuji všem za ukázněnost a přístup ke všem svěřeným úkolům.  
Každá okresní odborná rada plní své plány práce beze zbytku. Vyvíjíme další a další aktivity 
pro hasičský potěr. 
Děkuji všem okresům, že podporují činnost mládeže a jsou nám všem nápomocni. 
Děkuji sponzorům a představitelům HZS a kraje za jejich podporu. 
Děkuji za každé setkání s vámi a vašimi dětmi. 
Děkuji Vašim rodinám, že nás všechny podporují ať už rádi, nebo neradi, že tu káru hasičiny 
s námi společně táhnou, protože v dnešní uspěchané a nevraživé době se špatně pracuje, 
natož kdybychom museli pracovat ještě proti svým vlastním. 
Blíží se konec roku. Nalejte si vánoční punč, pusťte si pohádku a užijte si chvíle se svými 
nejbližšími. Nepouštějte se do velkých projektu. Letos je volno krátké. Vzácné chvíle si užijte 
a opatrně, ale ne pod stromeček vložte plány práce a rozpisy soutěží, aby se vědělo 
všeobecně jaký fofr nás čeká v roce 2024. K tomu Vám všem přeji především zdraví a vám 
kteří jsme v očích veřejnosti obrovskými blázny, co věnují v dnešní době čas, peníze a energii 
společnosti, která to málokdy ocení. Vám přeji i optimismus. Má to cenu věřte mi. Mě o tom 
letos Bukovice přesvědčily, a i ostatní naše děti. 
K nim se upínejme, oni sportují a dělají volnočasové aktivity, brigády, sázejí stromy, uklízejí 
Česko, tvoří a hrají si, prodávají kvítky měsíčku lékařského na podporu ligy proti rakovině, 
tančí, hrají divadla, pomáhají seniorům, učí se o přírodě, uzlují a umí zachránit lidský život. 
Naše práce má smysl. 
Děkuji za pozornost. 
       Julie Burdychová 
        Vedoucí KORM 



Příloha č. 5: Plán práce 2024

VEDENÍ, VÝKONNÝ VÝBOR A SHROMAŽDĚNÍ KSH:
Výkonný výbor KSH 25.01.2024 Bílé Poličany
Vedení KSH 28.03.2024 Bílé Poličany
Vedení KSH 25.04.2024 Bílé Poličany
Výkonný výbor KSH 30.05.2024 Bílé Poličany
Vedení KSH 27.06.2024 Bílé Poličany
Vedení KSH 26.09.2024 Bílé Poličany
Výkonný výbor KSH 24.10.2024 Bílé Poličany
Vedení KSH 28.11.2024 Bílé Poličany
Shromáždění představitelů OSH KSH 06.12.2024 Velichovky

OKRESNÍ KOLA 
OK PLAMEN - OSH Hradec Králové 18.05.2024 Hradec Králové
OK PS + DOROST OSH Hradec Králové 19.05.2024 Hradec Králové
OK PLAMEN + DOROST - OSH Jičín 24. - 26. 5. 2024
OK PS - OSH Jičín 02.06.2024 Stadion Nová Paka
OK PLAMEN - OSH Náchod 25.05.2024 Stadion Hamra - Náchod
OK PS + DOROST - OSH Náchod 01.06.2024 Stadion Hamra - Náchod
OK PLAMEN - OSH Rychnov n.Kn. 25. - 26. 5. 2024 Přepychy
OK PS + DOROST - OSH Rychnov n.Kn. 01.06.2024 Ohnišov
OK PLAMEN - OSH Trutnov 25. - 26. 5. 2024
OK PS + DOROST - OSH Trutnov 01.06.2024 Trutnov

KRAJSKÁ KOLA A AKCE
Setkání hasičských přípravek 21.04.2024 Holovousy
KK PLAMEN- KSH Královéhrad. kraje 08.06.2024 Náchod
KK DOROST- KSH Královéhrad. kraje 09.06.2024 Náchod
Požární ochrana očima dětí a mládeže
KK PS - KSH Královéhrad. kraje 15.06.2024 Hradec Králové
KK TFA - KSH Královéhrad. kraje 30.06.2024 Žernov
Aktiv ZH Královéhradeckého kraje září okres Rychnov nad Kněžnou

REPUBLIKOVÁ KOLA
MČR ZHVB 6.-7.4.2024 Vlašim
MČR PLAMEN 22. - 23. 6. 2024 Praha
MČR DOROST 29. 6. - 1. 7. 2024 Písek
MČR POŽÁRNÍ SPORT 23. - 25. 8. 2024 Olomoucký kraj
MČR CTIF družstev hasičů 28.09.2024 Dvůr Králové nad Labem
MČR ve vyprošťování
MČR 60ky 21.09.2024 Ústí nad Labem

Plán práce KSH Královéhradeckého kraje na rok 2024


